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- Odbojkaški klub je trenutno u usponu. Veliki broj igrača nam se vratio pa trenutno imamo 18
igrača sa teritorije Starčeva, Pančeva i Bavaništa.   Praktično su svi sa našeg užeg područja.
Nalazimo se na drugom mestu Prve lige Srbije sa velikim izgledima da se izborimo za ulazak u
najviši državni rang u ovom sportu. Naravno u ovim kriznim godinama najveći problem su
finansije kojih je uvek malo a dobri rezultati iziskuju veće troškove. Što se saradnje sa MZ
Starčevo tiče lično sam zadovoljan dok bi Grad ipak mogao da nam pruži malo više. Nadamo se
da ćemo u narednoj godini ostvariti cilj ulaska u viši rang i imati više novca kako bi održali
evidentan uspeh koji već godinama postižemo. Svim građanima Starčeva bih čestitao
predstojeće novogodišnje i božićne praznike.
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